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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2017/18:136 Genomförandet av energiöverenskommelsen

I juni 2016 slöts en energiöverenskommelse mellan fem av riksdagens partier. 
Mål slogs fast, regler skulle förenklas och skatter justeras. För att uppnå målet 
om 100 procent förnybart till 2040 på ett kostnadseffektivt sätt behöver 
beslutsprocesser effektiviseras och handläggningstider kortas. Vi ser också hur 
olika myndigheter agerar på ett sätt som går tvärt emot 
energiöverenskommelsens intentioner. 

Det är ett stort antal myndigheter som berörs av energiöverenskommelsen, men 
det är enbart Energimyndigheten som på ett väl uttalat sätt har i uppdrag att 
driva utvecklingen framåt. Samtidigt ser vi hur Havs- och vattenmyndigheten, 
Naturvårdsverket, Kammarkollegiet, Energimarknadsinspektionen, 
Försvarsmakten, Affärsverket svenska Kraftnät och många fler är berörda och 
tidvis agerar på ett sätt som försvårar eller förhindrar genomförandet av 
energiöverenskommelsen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ibrahim Baylan:

 

På vilket sätt kommer energiöverenskommelsen att få genomslag i 
regleringsbrev och styrning av myndigheter och affärsverk annat än till 
Energimyndigheten?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-23
Besvaras senast
2017-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


